
Kære medlemmer af sundhedsudvalget.  

 

Der er store problemer på stofskifteområdet. Vi har bedt sundhedsministeren om at se på 

problemerne, og vil meget gerne have Jer til at forholde Jer til problemerne også. Vi var til 

foretræde for sundhedsudvalget 8. dec. 2015, hvor vi fortalte om de store problemer. Der er intet 

sket siden - ud over, at vores medlemskare er vokset betydeligt. Det har vist sig, at mange flere end 

først antaget har problemer med at få relevant behandling for deres stofskiftesygdom.  

 

 

Med venlig hilsen  

 

Anette Ulstrup, formand 

Patientforeningen Danmark 
Postboks 1238 
5100 Odense C 
41608587 
info@patientforeningen-danmark.dk 
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